
  
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ      ΑΔΑ: ΒΙΦΓΩΗ3-4Ρ6 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ       

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 

Από το πρακτικό της  5ης/2014 συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 Αρ. αποφάσεως : 114 

  

ΘΕΜΑ: «Λήψη απόφασης για την έγκριση μίσθωσης δύο (2) λεωφορείων, για τις 

ανάγκες της Δημοτικής Συγκοινωνίας.» 

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 14
η
 του μήνα Απριλίου του έτους 

2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:30 συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση το 

Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. πρωτ 11923/10-04-2014, του Δήμου εγγράφου 

προσκλήσεως της Προέδρου, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 10-04-2014 και στον 

Δήμαρχο σύμφωνα με τo άρθρο 67 του Ν. 3852/2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό 

Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα 

τριών (33) μελών βρέθηκαν παρόντα δεκαεννέα  (19) μέλη ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

 
1 Ε.Καμπόλη  Απούσα  10. Δ.Χαντζή-Πανταζοπούλου  19. Ι. Θεοτοκάς  Απών 28.Μ.Σελέκος   

2 Α. Λυμπέρης 11. Η. Περιμένης  Απών 20. Σ. Αλέπης  29. Β. Παντελάρος  

3. Ι. Κέντρης Απών 12. Δ. Δούμουρα    21.Δ.ΤσατσαμπάςΑπώ 30.Ε.Γκούσκου 

Απούσα 

4 Ε. Τοκατλίδη 13. Α.Βουρλούμης  22. Α. Μποζίκας Απών 31. Κ.Βορέας  

5. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

14. Λ. Γιαννακόπουλος       23.Κ. Φουρλής Απών 32.Θ.Σπηλιόπουλος 

Απών 

6. Σ. Μπαλοδήμας     15. Κ. Αδαμοπούλου    24.Α.Μπούτση  

Απούσα 

33. Κ. Φωτεινάκης  

7 Α. Θεοφίλης  16. Α. Πασπαλιάρης Απών 25.Μ.Γιαννάκος Απών  

8. Π. Καραβίτης 17 Φ. Μαραβέλιας    26.Α. Πανόπουλος   

9. Ε. Λιάπης  18. Ν. Παναγιωτάτος    27.Σ.Βαρυτιμιάδης 

Απών  

 

Η  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

 

 

 

 



Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, κ. Ελευθερία Τοκατλίδη, εισηγούμενη το 

θέμα είπε τα εξής:  

 

Στα πλαίσια της ενίσχυσης της Δημοτικής μας Συγκοινωνίας καθώς είναι πασιφανής 

η ανάγκη,  λόγω των πολλών προβλημάτων που εμφανίζει το υπάρχον λεωφορείο (συχνές 

βλάβες, ακινητοποιήσεις, μεγάλη παλαιότητα κ.λ.π.) και λόγω της νέας γραμμής του Αττικό 

Μετρό., η οποία έχει αυξήσει τις ανάγκες δρομολογίων της Δημοτικής Συγκοινωνίας, 

προτείνεται η μίσθωση δύο (2) μεταχειρισμένων λεωφορείων midi τύπου NEOPLAN, με 

σκοπό την  αποτελεσματικότερη εξυπηρέτηση των Δημοτών μας. 

 

     

Στη συνέχεια, η Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να 

αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την Πρόεδρο του και έλαβε υπόψη τα 

ανωτέρω  συζήτησε το θέμα για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις των Δημοτικών 

Συμβούλων, όπως αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 
 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο,  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Εγκρίνει τη μίσθωση δύο (2) μεταχειρισμένων ΑΣΤΙΚΩΝ ΛΕΩΦΟΡΕΙΩΝ (midi) ΤΥΠΟΥ 

NEOPLAN, για τις ανάγκες της Δημοτικής Συγκοινωνίας, σύμφωνα με αναφερόμενα στην 

εισήγηση. 

 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

           Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                      (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι 16-04-2014 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

ΜΑΡΑΒΕΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ 


